



# Protokoll - Styrelsesammanträde med Tomelilla Golfklubb

måndagen den 12 juni 2023, kl 18.00-20.00 i Klubblokalen

**Närvarande:** Kenth Bergström, ordförande  
Siv Jensen  
Henrik Jönsson  
Lisa Jönsson  
Ylva Ekesiöö-Lyppert  
Thomas Lindberg  
Albin Henriksson  
Marie de la Motte  
Ulla-Stina Lindberg, vid protokollet

**Ej närvarande:** Tome Najdovski

## **§ 1 Sammanträdet öppnas**

Kenth Bergström hälsar välkommen och förklarar sammanträdet öppnat.

## **§ 2 Godkännande av dagordningen**

Styrelsen godkänner framlagt förslag till dagordning.

## **§ 3 Sekreterare**

Ulla-Stina Lindberg skriver dagens protokoll.

## **§ 4 Val av personer att justera dagens protokoll**

Styrelsen beslutar välja Kenth Bergström och Siv Jensen.

## **§ 5 Föregående sammanträdesprotokoll**

Styrelsen beslutar lägga föregående protokoll med godkännande till handlingarna.

## § 6 Ekonomi, bidrag och ansökan

Kassören informerar kort om föreningens ekonomi.

Inget nytt kring bidrag.

## § 7 Rapporter från kommittéerna och andra rapporter

- a. **Seniorkommittén:** Inget nytt att rapportera. Verksamheten löper på.
- b. **Damkommittén:** Kör på med sitt program. Deltagandet är bra.
- c. **Herrkommittén:** Inget nytt att rapportera. Verksamheten löper på.
- d. **Juniorkommittén:** Juniorträningarna är i gång. Läger 3 - 4 juli.  
Kenth kontaktar Niklas E för diskussion om kommittén.
- e. **Medlemskommittén:** Kommittén är i gång.  
Man har haft ett möte med restaurangen ang aktiviteter, t ex "After work" på fredagar.  
Diskussioner har förts om faddergolfen och möjligheter till detta finns genom att "fadder"Jocke åtagit sig att finnas tillgänglig. Man kan boka tid.
- f. **Tävlingskommittén:** Klubbmästerskap Korthål har genomförts.  
Uppskattat.  
Ny tävling på korthålsbanan den 8 juli med max 32 deltagare - matchspel.  
Slaget om Skåne - Kenth kontaktar Kristian.

Styrelsen lägger informationen med godkännande till handlingarna.

## § 8 Verksamhet

Styrelsen diskuterar följande:

- a. **Nybörjare.**  
Vi har cirka 25 nybörjare hittills i år. Vår PRO utbildar dessa och klubben ska genomföra regelvandringar den 12 och 19 juli. Dessa leds av Salstedt.  
1,5 timmar per gång på hål 1 - 3. Start 18.30.  
Föreningen ska också tillhandahålla faddergolf för nybörjarna.  
Ylva kontaktar "fadder"- Jocke.
- b. **Föreningsdagen den 1 maj** - vi deltog.
- c. **Paprikaloppet** - vi deltog.
- d. **MultiCamp** - Kenth kontaktar Kristian.

- e. **Idrottens dag** genomförs den 29 september i Smedstorp.

## **§ 9 Bolaget informerar**

Kristian är förhindrad att närvara.

## **§ 10 Övriga frågor**

Styrelsen diskuterar följande:

- a. **Socialt bokslut för föreningen.**

Ulla-Stina har tagit fram förslag till detta till föreningen.

Beslut:

Styrelsen beslutar att vi ska göra ett socialt bokslut varje år utifrån framtagna handlingar, som fastställs vid årsmötet. Under året ska vi arbeta för att föra ut våra värderingar till medlemmarna.

- b. **Västar att använda vid olika arrangemang med tryckt logga.**

Beslut:

Kenth tar kontakt med Sahlins och gör beställning av några västar med stort tryck på båda sidorna.

- c. **Tavlorna med tävlingsresultat, hole-in-one mm som finns i klubblokalen.**

Beslut:

Kenth får i uppdrag att kontakta Kristian för att diskutera om vi kan sätta upp dessa någonstans i Paddelhallen.

Tävlingskommittén får i uppdrag att ta fram listor för komplettering av uppgifterna på tavlorna och kontakta Tommy H för att lägga in uppgifterna på tavlorna.

- d. **Förtroendevalda**

Beslut:

Kenth får i uppdrag att lämna in listan på den nya styrelsen för uppdatering av uppgifterna på hemsidan. De i styrelsen som inte lämnat in beskrivning för hemsidan av sig själv får i uppdrag att göra detta omgående. Fotografering bör också ske.

- e. **Bänkar på korthålsbanan.**

Två bänkar har satts ut på korthålsbanan. Bänkarna inköpta av klubben.

Beslut:

Detta godkänns.

- f. **Beachflaggor.**

Beslut:

Styrelsen beslutar att inköpa två beachflaggor med samma tryck som tidigare inköpta med tillägg "Tävling".

**g. Uppgifter för föreningsregistret.**

Beslut:

Styrelsen beslutar uppdatera uppgifterna i registret enligt diskussioner.

**h. Marknadsföring - ekonomiskt bidrag från Henrik Jönsson**

Styrelsen diskuterar hur vi bättre marknadsföra vår verksamhet.

Henrik har erhållit en check på 10 000 kr från Ystads Allehanda för att bekosta marknadsföring i tidningen. Han säger att eftersom han inte har någon nytta av detta vill han skänka pengarna till klubben om det är möjligt. Han ska kontakta Ystads Allehanda och kolla om det är möjligt att överlåta förmånen.

Styrelsen blir väldigt glada och tackar för detta.

**i. Skånes Golfförbund erbjuder stöd för Miljöcertifiering av klubben**

Beslut:

Kenth skickar ut skrivelsen.

**j. Lite av varje**

- Tee-markörerna stjäls.
- På hål 16 försvinner bollar genom att någon stjal dem när någon slagit ut.
- Vore bra med en bättre dörrstopp på nedre ingångens dörr.

**§ 11 Sammanträdet avslutas**

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar sammanträdet avslutat.

**Dag som ovan**

**Vid protokollet**

Ulla-Christina Lindberg  
Sekreterare

**Justeras:**

Kenth Bergström  
Ordförande

Siv Jensen